
ZVÄZ CHOVATEĽOV OŠÍPANÝCH NA SLOVENSKU – DRUŽSTVO
                        Hlohovecká 2, 951 41 Lužianky
                        tel.: (037) 6546267,  tel/fax: 6546231
             IČO 31398669, E:mail: zchod@mail.t-com.sk, Web: zchos.sk

                                                   Z á p i s n i c a

zo  zasadnutia  Predstavenstva  Zväzu  chovateľov  ošípaných  na  Slovensku  –  družstvo, 
konaného dňa 22.5.2012 v Lužiankach.

Prítomní: MVDr.  Imrich Andrej,  Ing.  Pavol Boleček,  Ing. Miloš Supuka, Ing. Ján Hranka, 
Vojtech Kurthy, Ing. Miroslav Falát, Ing. František Uhliarik za KK Ing. Al Hadi Sinjar. 
Program zasadnutia:

1.  Zahájenie 
2. Kontrola uznesení s predchádzajúcich zasadnutí
3. Správa o činnosti zväzu a situácie v chove ošípaných
4. Správa o šľachtení a plemenitbe ošípaných
5. Správa o hospodárení zväzu za I. štvrťrok 2012
6. Návrh na zvolanie členskej schôdzi
7. Rôzne a diskusia

                         8. Záver

Bod 1.
Zasadnutie  predstavenstva  zahájil  MVDr.  Imrich,  ktorý   privítal  členov  Predstavenstva 
a otvoril  zasadnutie.  Za  overovateľa  zápisnice  bol  odsúhlasený  Ing.  Ján  Hranka 
a zapisovatelia Ing. Kurek Juraj a p. Horvát Jozef.

Bod 2.
Kontrola  uznesenia  bola  vykonaná  MVDr.  Imrichom,  ktorý  konštatoval,  že  uznesenia  sú 
splnené resp. sa plnia.  

Bod 3.
MVDr.  Imrich informoval v tomto bode členov predstavenstva  o súčasnom stave v chove 
ošípaných, podal aktuálne štatistické informácie k 31.3.2012. 
    Stavy celkom                  601.969
    Stavy prasníc                   38.644
    Zaradenie prasničiek          5.108
    Vyradenie prasníc               4.441
    Narodenie ciciakov         208.314
    Predaj jatoč. ošíp.           151.672
         v tonách                       17.156
    Real. cena za kg                        1,26
    Priem. hmotnosť v kg             113,12
    Prírastok  v kg                            0,610
Konštatoval  že  domáca  nákupná  cena  jatočných  ošípaných  je  vyššia  o dva  centy  ako 
v Maďarsku, kde sa dodáva značná časť produkcie.
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Z organizovaná bola porada so šľachtiteľmi, kde sa odsúhlasili jednotlivé výkony, chovy, pre 
jednali sa pohľadávky, dohodli sa body ktoré budú prejednané s ministrom MP na dnešnom 
stretnutí.    
Bod 4.
 P. Horváth informoval členov predstavenstva o produkcii plemenných kancov a prasničiek 
za  1  –  4  mesiac  v roku  2012  a porovnal  ukazovatele  s rokom  2011.  Konštatoval,  že 
produkcia je približne rovnaká za hodnotené obdobia a je predpoklad udržania tohto stavu 
počas celého roku.
V ďalšom bode informoval o vedení a zápisoch ošípaných do plemennej knihy a plemenného 
registra,  za  dané  obdobie  prišlo  k nárastu  počtu  čistokrvných  ošípaných  zapísaných  do 
plemennej knihy, naopak znížil sa počet zapísaných hybridných ošípaných do plemenného 
registra.
Ďalej informoval o príprave chovateľov na účasť na národnej výstave Agrokomplex 2012.

Bod 5.
Informáciu  o hospodárení  Zväzu  za  IV.  mesiace  roku  2012  podal  ekonóm  Ing.  Kurek. 
Vysvetlil informácie k predloženým tabuľkám, ktoré dokumentujú hospodárenie. 
   
    Zväz dosiahol:       výkony celkom          24.520,-   eur
                                  náklady                     62.763,-   eur
                                  stratu                     -  38.243,-   eur
Dosiahnutá  strata  je  vyššia  oproti  tomuto  istému  obdobiu  roku  2012  o 551  eur.  Oproti 
minulému roku najviac stúpli  náklady na el.  energiu až 4.036 eur.  Hospodárenie za štyri 
mesiace  potvrdzuje  splnenie  navrhnutého  podnikateľského  plánu  na  rok  2012.  V oblasti 
majetkových ukazovateľov klesol celkový majetok, dôsledku účtovania opravnej položky na 
majetok z privatizácii.  Pohľadávky poklesli  oproti  minulému roku o 21,5 tisíc eur,  záväzky 
stúpli o 14,5 tisíc eur, finančný majetok je na úrovni minulého raka.
    

Bod 6.
Predseda družstva MVDr. Imrich predložil členom predstavenstva návrh na zvolanie členskej 
schôdzi  na  deň  6.6.2012  na výskumnom ústave Žv.  Predstavenstvo  schválilo  navrhnutý 
program  a zvolanie  členskej  schôdzi  dňa  6.6.2012  o 9.30  hodine.  V prípade,  že  sa 
nezúčastní  schôdze  nadpolovičná  väčšina,  tou  istou  pozvánkou  bude  zvolaná  náhradná 
členská  schôdza  o 10.00  hod  a s  tým  istým  programom.  Po  diskusii  bol  schválený 
predsedajúci a návrh pracovných komisií schôdzi.
Bod 7.
     Predseda MVDr. Imrich predniesol návrh na rekonštrukciu maštale v Spišských Vlachoch. 
Informoval  o výberovom konaní  na dodávku stavebných prác a dodania  technológie.  Boli 
dodané tieto ponuky: 

- INTERPO Sp. Podhradie s celkovým nákladom bez DPH na 94.026,86 eur.
-    zvolanie členskej schôdze v mesiaci jún 2012.

Program členskej schôdze bude predložený a prejednaný na zasadnutí predstavenstva cca 
dva týždne pred konaním členskej schôdze.

Bod 8.
    Predseda zväzu informoval o :

- kúpe motorového vozidla PUEGOT 3008,
- výstave v ČR – TECH AGRO a požiadal členov ktorí chcú isť na výstavu  o možnosti 

spoločného odvozu ZCHOS,
- dotačnom  titule  –  ekologická  výroba  sa  nič  neuskutoční  podľa  informácie  Ing. 

Kožucha,
- pripravovanej rekonštrukcii objektov v Spišských Vlachoch v hodnote cca 80.000 eur. 

Na realizáciu rekonštrukcie sa vyžiadajú ďalšie ponuky.
V diskusii ďalej vystúpili jednotliví členovia predstavenstva k prerokovávaným bodom:



- Ing.  Supuka  –  diskutoval  o súčasnej  situácii,  keď  konštatoval,  že  v prípade 
prepuknutia nákazy,  SR nemá v prevádzke bitúnok s väčšou kapacitou. Všetky sú 
odstavené. Ďalej rozobral situáciu pri ozdravovaní chovov.

- Ing. Hranka – informoval sa o podpore na ekologickú výrobu maštaľného hnoja.
- Ing.  Boleček  –  diskutoval  k súčasným  stavom prasníc,  ktoré  postupne  klesli  pod 

úroveň 40 tisíc kusov, čo je situácia zvlášť kritická.
- Ing. Falát – vyjadril sa k odbytu a realizačným cenám na východe Slovenska.
- Ing.  Al  Hadi  Sinjar  diskutoval  k výsledkom  hospodárenia  a jednotlivým  položkám. 

Ďalej diskutoval k systému podpory v ČR na ozdravenie chovov ošípaných.
- P. Kurthy informoval o dosahovaných cenách v rámci PD Sokolce a pri  vývoze do 

MR. 
Predseda  zväzu  sa  poďakoval  členom  za  aktívnu  účasť  na  tomto  zasadnutí.  Na  tomto 
zasadnutí boli schválené nasledovné uznesenia.

 V Lužiankach, dňa  28.3.2012
                                                                                         MVDr. Andrej Imrich
                                                                                         Predseda ZCHOS-D


